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Ajankohtaista kunnista. 

Edustajat asiakas- ja potilastietojärjestelmien esittelytilaisuudessa: Kurt Erlands ja Seppo 
Korpi. 

Yhteistyö kolmannen sektorin kanssa, osallistumismahdollisuuksien laajentaminen. 
Mahdolliset kysymykset, aloitteet ja ilmoitukset. 

   
   

Päätös: 
Merkittiin tiedoksi. Seppo Korpi ilmoitti, että Vaasan vammaisneuvosto piti kokouksen 13.3. 
ja halusi ilmoittaa hyvinvointialueen vammaisneuvostolle, että Vuorikodin toimijoiden välille 
tarvitaan yhteistyötä sen suhteen, kuka vastaa allasosastosta, tärkeää että sen toiminta 
jatkuu.  
Yksityishenkilöiltä on tullut palautetta, että he eivät ole vieläkään saaneet laskuja vuoden 
alussa saamistaan palveluista. Toivotaan kattavampia palveluja fysioterapiaan, jossa  
myönnetään nyt joitakin käyntejä ja sen jälkeen käyntejä ei enää saa lisää.  
Marja Forsén tiedusteli, onko jo aloitettu testiryhmä, jossa myös viittomakieliset henkilöt 
saavat olla mukana testaamassa chat-toimintoa. Sihteeri selvittää asian seuraavaan 
kokoukseen. 
Ann-Christin Stenkull-Aura totesi, että olisi toivottavaa saada tietoa siitä, miten apuväline- 
ja hoitotarvikejärjestelmä toimii. Nyt käyttäjät kokevat, että apuvälineiden ja 
hoitotarvikkeiden tilaaminen ja noutaminen eivät toimi optimaalisesti.  
Benita Kivimäki kertoi olevansa koulutettu kokemusasiantuntija. 


